
wiadomości

Andrzej Bacza, radny Skoczowa [ankieta]
Data publikacji: 20.07.2010 7:55

Zbliżają się wybory samorządowe. Poprosiliśmy naszych samorządowców o wypełnienie ankiety, która
podsumowuje ich pracę. Dziś publikujemy ankietę, na którą odpowiada Andrzej Bacza, członek Rady
Miejskiej w Skoczowie.

ANKIETA OX.PL; WYBORY SAMORZĄDOWE

1. Imię i nazwisko:

Andrzej Bacza - członek Rady Miejskiej w Skoczowie

2. Miejsce zamieszkania:

Skoczów

3. Nazwa komitetu (listy), z której startowałem w wyborach samorządowych:

Mała Ojczyzna

4. Nazwa komisji, w których zasiadam (i funkcje):

- Komisja Prawa i Porządku Publicznego: przewodniczący
- Komisja Kultury i Oświaty: członek
- Komisja Regulaminowa: członek

5. Jak oceniam własną działalność podczas ostatniej kadencji? Czy zrealizowałem swoje wyborcze
obietnice? Jak oceniam działalność całej Rady?

Oceniać oczywiście będą mieszkańcy naszej gminy. Zamierzenia z którymi startowałem ... pomimo iż Klub Mała
Ojczyzna jest w Radzie Miejskiej w mniejszości, wspólnie udało się zrobić sporo: powstał skate-park, odnowiono
elewację „Jedynki”, jest nowy dach w szkole na Górnym Borze, na ukończeniu jest budowa przedszkola w Ochabach
i sala gimnastyczna w SP 3, remont generalny tzw. przychodni na ul. Mickiewicza, wreszcie oddanie do użytku
budynku socjalnego. To efekty, które widać. Jednakże radni zajmowali się również dziesiątkami indywidualnych
spraw bardzo ważnych dla poszczególnych mieszkańców. Uważam, że do zrobienia w naszej gminie jest jeszcze
bardzo dużo. I na pewno można było pozyskać na inwestycje dużo większe środki unijne - ale to już nie jest domeną



rady.

6. Mój największy sukces:

Jeżeli, dzięki realizacji moich wniosków, mogłem się przyczynić do poprawy funkcjonowania naszej gminy, to
uważam iż jest to sukces. Jeżeli mogłem pomóc konkretnym mieszkańcom w rozwiązaniu ich problemów to
uważam, że wywiązałem się z obowiązku. Może taki drobiazg, iż po 12 latach (co wydaje się na pozór
niewiarygodne) udało mi się doprowadzić do budowy drogi – łącznika pomiędzy ul. Ustrońską a Mickiewicza. Jest to
mój sukces, bo rozpocząłem batalię o tą inwestycję właśnie w III kadencji.

7. Moja największa porażka (przyczyna):

Bardzo trudno jest wprost wskazać sukces czy porażkę. Praca radnego to bardziej służba w interesie mieszkańców -
osobiście tak to traktuję. Wszystko to co należałoby wykonać, a czego nie zrobiono, można nazwać porażką. Jednak
to właśnie dopinguje mnie do jeszcze cięższej pracy dla Gminy i jej mieszkańców..

8. Proszę dokończyć zdanie: Ostatnia kadencja nauczyła mnie, że …

najważniejsza jest uczciwość i mówienie prawdy mieszkańcom gminy. Bez względu na konsekwencje osobiste.
Mieszkańcy gminy płacą podatki i są to ich pieniądze, więc każdy wydatek z kasy magistratu powinien być sto razy
przeanalizowany choć decyzje należy podejmować szybko. Jestem bardzo wdzięczny za możliwość współpracy ze
wszystkimi radnymi V kadencji. Często spieraliśmy się przy wyborze priorytetów działania, jednak od każdego z
Państwa mogłem się wiele nauczyć, jak i spojrzeć na każdy problem z innej strony.

9. Planuje Pan kandydować w zbliżających się wyborach? Dlaczego? Na jaki urząd?

Tak. Uważam że doświadczenie w pracy samorządowej w dwu kadencjach, w tym trzy lata przewodniczenia Radzie
Miejskiej dały mi pełen obraz tego co należy zmienić, a co wystarczy poprawić w funkcjonowaniu naszej małej
ojczyzny. Gmina Skoczów to niezwykłe miejsce, w którym mieszkam od urodzenia. Tutaj pracuję zawodowo. Jestem
radnym i działam w stowarzyszeniach m.in. wspierających osoby poszukujące pracy. Potrafię słuchać mieszkańców,
znam ich problemy i w wielu sprawach wiem jak im zaradzić. Bardzo dziękuję wszystkim mieszkańcom, którzy
zwracają mi uwagę na ważne do rozwiązania sprawy. Dziękuję wszystkim, którzy od lat mnie wspierają i pomagają
naszą Gminę zmieniać na przyjazne, rodzinne i piękne miejsce do życia. Będę kandydował na stanowisko burmistrza
Skoczowa.
 

(opracował łg)
 

Ankiety publikujemy zgodnie z kolejnością, jaką trafiają do redakcji portalu. Wszelkie informacje pod adresem:
lukasz.grzesiczak@ox.pl.

Zobacz także:

- Władysław Orawski, radny Skoczowa [ankieta]

- Romuald Cieślar, radny Skoczowa [ankieta]
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